
OSNOVNA ŠOLA MATIJE VALJAVCA PREDDVOR 
SVET ZAVODA 
Šolska ulica 9 
4205 PREDDVOR 
 

Zapisnik 
 

11. redne seje Sveta zavoda, ki je bila 28. septembra 2023 ob 18.00 v gospodinjski 
učilnici. 

 
DNEVNI RED: 

 
1. Potrditev zapisnika 10. redne seje Sveta zavoda (predsednica) 
2. Predstavitev, obravnava in sprejem Letnega poročila o uresničevanju LDN-ja šole in 

vrtca v preteklem letu (ravnatelj, pomočnica ravnatelja za vrtec) 
3. Predstavitev, obravnava in sprejem Letnega delovnega načrta šole in vrtca (ravnatelj, 

pomočnica ravnatelja za vrtec) 
4. Predlog sprememb Vzgojnega načrta in Pravil šolskega reda (predsednica, ravnatelj) 
5. Predlogi in pobude 
6. Razno 

 
PRISOTNI:  g. David Zorman, ga. Nadja Odar, g. Marko Šifrar, g. Matic Štefan, ga. Maja Šenk 
Zidar, ga. Lea Krfogec, g. Mitja Gašperlin 
ODSOTNI: ga. Darja Delavec, ga. Ivka Sodnik,  ga. Urška Furlan, ga. Ana Kurnik 
OSTALI PRISOTNI: g. Jože Povšin (ravnatelj), ga. Mateja Štefelin (pojasnilo o smiselnosti 
obstoja PŠ Kokra), ga. Martina Gašperlin (zapisnikarica) 
 
Ga. predsednica je ugotovila, da je prisotno zadostno število članov in da so sklepčni.  
Predlagala je, da se spremeni dnevni red sestanka in se najprej obravnava smiselnost obstoja 
PŠ Kokra. Pojasnila je, da je ga. Ivka Sodnik vsem članom Sveta zavoda poslala elektronsko 
sporočilo, v katerem je sporočila, da se sestanka ne bo mogla udeležiti, vendar bi rada 
povedala, da so se na sestanku odbora za družbene dejavnosti  in na občinskem svetu 
pogovarjali, ali je smiselno podpirati štirojno kombinacijo pouka v PŠ Kokra. 
 
Ga. Mateja Štefelin, vodja PŠ Kokra, je pojasnila, zakaj PŠ Kokra ne bi bilo pametno ukiniti: 

- šola je neprecenljivega pomena za kraj (različna dogajanja, prireditve, delavnice), 
- na prireditvah nastopajo vsi učenci, 
- učenci si medsebojno pomagajo (starejši mlajšim), učijo se strpnosti, 
- sodelovanje s TIC-em, , ki je pripravil program za vse leto – vanj je vpeta tudi šola, 
- trenutno poteka dvojna kombinacija (1. in 2. razred ter 4. in 5. razred): finančna 

podpora s strani MIZŠ (kar pomeni, da podpirajo podružnične šole) in s strani občine 
Preddvor. 

Ga. Mateja Štefelin je povedala tudi, da je od lanskega leta na šoli oddelek vrtca, v katerega 
so vključeni otroci od 1. do 3. leta starosti. Če bi bilo mogoče, bi bilo smiselno v bodoče 
razmišljati o še enem oddelku za otroke od 3. leta starosti naprej. 
 

 



Člani Sveta zavoda so soglasno sprejeli naslednje priporočilo: 
 

PRIPOROČILO: 
Člani Sveta zavoda ugotavljajo, da je PŠ Kokra izrednega pomena za kraj in 
podpirajo/priporočajo njeno ohranitev. 

 
 
1. Potrditev zapisnika 10. redne seje Sveta zavoda 
 
Člani na zapisnik niso imeli pripomb. 
 

SKLEP 2021-2025/11RS/1 
Člani Sveta zavoda so potrdili zapisnik 10. redne seje Sveta zavoda. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 7 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 
2. Predstavitev, obravnava in sprejem Letnega poročila o uresničevanju LDN šole in vrtca 
 
Letno poročilo šole je predstavil g. ravnatelj. 
 
G. Šifrar je povedal, da je iz poročila o NPZ iz slovenščine razvidno, da so slabše rešene tiste 
naloge, ki zahtevajo bralno razumevanje. 
Meni, da bi se morala pri matematiki upoštevati tudi pravilnost postopka, ker sicer učenec 
lahko izgubi kar precejšnje število točk, če se naloga nadaljuje, a je bil osnovni izračun 
napačen. 
 
Ga. Ana Očko je poudarila, da so izrednega pomena tudi bralne navade doma. 
Ga. Lea Krfogec je dodala, da so otroci preveč zasvojeni z elektronskimi napravami in da bi 
starši morali nameniti večjo pozornost branju. 
G. Matic Štefan je mnenja, da morajo skrb za branje prevzeti tudi starši. 
 

SKLEP 2021-2025/11RS/2 
Člani Sveta zavoda so potrdili Letno poročilo šole o uresničevanju LDN. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 7 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 
Ga. Suzana Delavec, pomočnica ravnatelja za vrtec, je predstavila poročilo o uresničevanju 
LDN v preteklem letu. 
 

SKLEP 2021-2025/11RS/3 
Člani Sveta zavoda so potrdili Letno poročilo vrtca o uresničevanju LDN. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 7 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 



 
3. Predstavitev, obravnava in sprejem Letnega delovnega načrta šole in vrtca 
 
G. ravnatelj je predstavil LDN za tekoče šolsko leto. 
 
 
Pojasnil je: 

-  da se bo šolsko leto zaključilo s petkom, 21. junija 2024. Če bo potrebno, bo v 
ponedeljek, 24. junija 2024, organizirano varstvo za tiste otroke, ki bi ga potrebovali, 

- datum valete je 14. junij 2024. 
-  

Ga. Ana očko je pojasnila, da se v 2. razredu uvaja 3-dnevna šola v naravi (nastanitev bo plačal 
Šolski sklad, prispevek za avtobusni prevoz pa bodo poravnali starši). 
 
G. Marko Šifrar je pohvalil sodelovanje s krajem. 
 

SKLEP 2021-2025/11RS/4 
Člani Sveta zavoda so potrdili Letni delovni načrt šole za šolsko leto 2023/24. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 7 prisotnih članov Sveta. 
 
 
Ga. Suzana Delavec je podala  glavne iztočnice LDN za vrtec. 
 

SKLEP 2021-2025/11RS/5 
Člani Sveta zavoda so potrdili Letni delovni načrt vrtca za šolsko leto 2023/24. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 7 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 
4. Predlog sprememb Vzgojnega načrta in Pravil šolskega reda 
 
G. David Zorman, predsednik Sveta staršev, je povedal, da so člani na njihovi seji predlagali, 
da je potrebno dodati ukrep v primeru kršenja Vzgojnega  načrta, točka 4.3. 
Ga. Nadja Odar je predlagala, da se doda, da mora biti varnost zagotovljena vsem, ki vstopajo 
v šolski prostor. 
 

SKLEP 2021-2025/11RS/6 
Člani Sveta zavoda so potrdili Predlog sprememb Vzgojnega načrta z naslednjim 
popravkom v točki 4.3: 
»V šoli so nedopustne grožnje s smrtjo, izražene v različnih oblikah. Šola želi zagotoviti 
varnost vsem, ki vstopajo v šolski prostor, zato bo tudi v tem primeru podala prijavo 
učenca na policijo. Zaradi zagotavljanja varnosti bo učenec izločen iz skupine.« 

 
Za sklep je glasovalo 6 članov Sveta zavoda, 1 pa se je vzdržal. 
 



Ga. Lea Krfogec je pojasnila, da so bili učenci na razrednih urah obveščeni tudi o primernosti 
oblačenja. 
Ga. Ana Očko je predlagala, da se v aprilu organizira predavanje o bontonu oblačenja – dolžina 
kril ali kratkih hlač naj ne bi bila krajša od dolžine iztegnjenih rok ob telesu. 
Člani Sveta zavoda predlagajo, da se predavanje organizira pred aprilom. 
 

SKLEP 2021-2025/11RS/7 
Člani Sveta zavoda so potrdili Pravila šolskega reda, točka 2: Pravila obnašanja in ravnanja 
z naslednjim popravkom v zadnji alineji: 

- »Obleka naj bo primerne dolžine: hlače, krila in majice naj ne bodo prekratke 
in/ali pretesne, brez razkritega trebuha, tankih naramnic, neprimernih napisov in 
risb na oblekah ipd. Dolžina kratkih hlač in krila ne sme biti krajša od dolžine 
iztegnjenih rok ob telesu.« 

 
Za sklep je glasovalo 6 članov Sveta zavoda, 1 pa se je vzdržal. 
 
 
5. Razno  
 
Ga. Ana Očko je člane obvestila, da se v straniščih skrivajo nekatere učenke in učenci (fuge in 
nikotinski vložki, ki so brez vonja, a vsebujejo strupene snovi), zato mlajši učenci velikokrat ne 
upajo v stranišče. Vodstvo šole se je odločilo, da se snamejo vstopna in prehodna vrata po 
straniščih, hkrati pa se poostri nadzor nad stranišči v odmorih (vodstvo in svetovalne delavke). 
 
Seja Sveta zavoda je bila zaključena ob 20.00. 
 
 
zapisnikarica:                                                                                                   predsednica Sveta zavoda: 
Martina Gašperlin                                                                                                                    Lea Krfogec 


